
Zápisnica z XXI. zasadania obecného zastupiteľstva v Zubrohlave 

konaného dňa 25. Októbra o 17.00 h 

 

 

Starosta obce Zubrohlava zvolal obecné zastupiteľstvo na základe, § 12 ods. 1 zákona č. 

369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov.  

 

 

Prítomní: 

 

Pavol Bugeľ, starosta obce  

 

Poslanci: Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, , Stanislav Šimurda, Ing. 

Marián Finik, Ing. Dominik Šturek, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Dominik Lešňovský 

 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Mokošáková Ľudmila 

 

Zapisovateľka: Mgr. Ľubica Babinská 

 

Ďalší prítomní a verejnosť podľa priloženej prezenčnej listiny prítomných. 

 

P R O G R A M: 

 

 

Otvorenie – starosta uvítal poslancov a všetkých prítomných, otvoril zasadnutie obecného 

zastupiteľstva a poprosil poslancov o zmenu programu. 

 

Hlasovanie za program zasadnutia. 

  

Za: Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, 

Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik 

Proti:   

Zdržanie: Stanislav Šimurda 

 

Starosta: Chcel by som začať bodom, ktorý sa týka cyklochodníka. Dnes sme mali zasadnutie, 

ktorej sa zúčastnili: právnik JUDr. Michal Brož, Marián Brontvaj šéf MBM Group Námestovo, 

kontrolórka obce Mgr. Ľudmila Mokošáková a  Náš projektový manažér Ing. Juraj Bielik. 

Spolu sme sa dohodli o ukončení zmluvy o Dielo č. 06/2021. Myslím že sme to vyšpecifikovali 

celkom zrozumiteľne. Chcem sa Vám taktiež poďakovať za schválenie odmeny za právne 

služby. V tomto prípade boli jeho služby veľmi nápomocné. Momentálne ale nikto nevie čo sa 

ďalej bude robiť. 



Hlasovanie za zrušenie zmluvy o Dielo č. 06/2021   

  

Za: Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, 

Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik 

Proti:   

Zdržanie: Stanislav Šimurda 

 

Starosta: Poprosím pani kontrolórku Mgr. Ľudmilu Mokošákovú aby vyšpecifikovala 

uznesenie z dnešného stretnutia.  

Mgr. Ľudmila Mokošáková:  uznesenie bude schváliť postup na riešenie dohody ukončenia 

zmluvy o Dielo číslo 06/2021 

Ing. Marián Finík: koľko kilometrov meria tá trasa? 

Starosta: cyklotrasa má dĺžku  7,2 km. 

Stanislav Šimurda: kto čistil parcely po ktorej by mala ísť cyklotrasa? Kto oslovoval vlastníkov 

týchto parciel?  

Starosta: Vlastníkov sme oslovovali my, nedá sa povedať, že sme oslovovali všetkých 

vlastníkov parciel, pretože cyklotrasa pôjde po neknihovaných cestách.  

 

Starosta: Prejdime k schváleniu overovateľov zápisnice a zapisovateľa, za overovateľov 

navrhujem Ľuboša Sroku, Ondreja Čiernika, za zapisovateľa navrhujem Mgr. Ľubicu Babinskú. 

 

Hlasovanie za zapisovateľa a overovateľov zápisnice zasadnutia obecného zastupiteľstva 

  

Za: Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, 

Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Prejdime k ďalšiemu bodu ohľadom územného plánu. Čakáme na vyjadrenie 

dotknutých orgánov k územnému plánu. 

 

Stanislav Šimurda: Obecná cesta sa bude robiť len pre jednu stranu cesty? Podľa mňa je to 

hlúposť pretože obec za to vynaloží  peniaze na údržbu a je hlúposť urobiť len jednu stranu 

cesty.  

 

Starosta: A pokiaľ by sme s tým územným plánom šli?  Vyššie je už uzávera, tam by nás už ani 

nepustili. Nepustili nás tam ani pri riešení prvého územného plánu a ani teraz nás tam ešte 

nepustili.  

 

Stanislav Šimurda: Ale treba to aspoň skúsiť, takto je to pre obec veľmi nevýhodné.  



Starosta: Územný plán sme rozšírili o nejakých 200 domov, bojím sa toho že nám neschvália 

ani toto. 

 

Ing. Dominik Šturek: Na Kuňakoch sa stavia nejaká chata? Ako je možné, že sa tam podarilo 

niečo vybaviť? Doteraz sa tam mne nepodarilo vybaviť nič.  

 

Starosta: Ale tam sa to ešte vybavuje.  

 

DISKUSIA 

 

Starosta: Územný plán ide na schválenie iba teraz. 

Mgr. Jozefa Šurinová: to čo nám poslali 5. októbra bolo v ten deň aj vystavené na internetovej 

stránke našej obce, všetko si to treba pozrieť, je tam vystavené všetko.   

Stanislav Šimurda: Ja som počul od istej nemenovanej osoby, že si povedal: „Ak tam budem 

mať ja pozemok, bude tam aj územný plán“. 

Starosta: Poprosil by som meno osoby, ktorá toto povedala a na akom základe ma takto 

očierňuje.  

Stanislav Šimurda: Nepoviem meno tej osoby.  

 

DISKUSIA 

Starosta: Chcel by som dať do popredia veci, ktoré má na starosti Mgr. Jozefa Šurinová, pretože 

bude musieť odísť zo zasadania. 

Mgr. Jozefa Šurinová: Na Zlatnicovej ulici chce začať s výstavbou rodinného domu Filip 

Topor, dávame stanovisko k výstavbe rodinného domu. Schvaľujeme kúpnu zmluvu  na 

odkúpenie pozemku pod miestnu komunikáciu CKN parcela 1192/3- ostatná plocha o výmere 

25 m2, CKN parcela 1192/28 – orná pôda o výmere 33m2 zapísanú na LV č. 4136 pod B1 

Topor Filip rod. Topor a manželka Aneta Toporová rod. Sitarčíková bytom Zubrohlava Lazová 

345/28 v BSM podiele 1/1 úč.  za sumu 1€. 

 

Hlasovanie za odkúpenie pozemku pod miestnu komunikáciu CKN parcela 1192/3- ostatná 

plocha o výmere 25 m2, CKN parcela 1192/28 – orná pôda o výmere 33m2 zapísanú na LV č. 

4136 pod B1 Topor Filip rod. Topor a manželka Aneta Toporová rod. Sitarčíková bytom 

Zubrohlava Lazová 345/28 v BSM podiele 1/1 úč.  za sumu 1€. 

 

Za: Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, Tibor Rentka, Ľuboš 

Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda 

Proti:   

Zdržanie: Ing. Dominik Šturek 

 



Mgr. Jozefa Šurinová: Ďalšia je žiadosť od Lukáša Finika žiadosť na odkúpenie susediacej 

parcely 561/2 o výmere 107 m2, ktorá je parcelou na jeho pozemok 561/1. Pri kúpe pozemku 

o tejto parcele nemal vedomosť a aby mohol využívať svoju parcelu žiada týmto obec 

o odkúpenie parcely 561/2. 

 

starosta: Podľa mňa by nemal byť problém predať  parcelu, aby mohol vstúpiť na svoj pozemok. 

Navrhnite za akú sumu by sme parcelu mali predať.  

Ľuboš Sroka: Ja si myslím že 20 € za m2 je dobrá cena. 

Dominik Lešňovský: Ja by som súhlasil, keby sme parcelu predali za tú istú cenu, za ktorú sme 

predávali aj minulý rok, bolo to okolo 10€ za m2. 

Starosta: Je to na nás za akú cenu parcelu predáme, ale tiež by som súhlasil s cenou 20€ za m2. 

 

DISKUSIA 

 

 

Hlasovanie za žiadosť od Lukáša Finika o odkúpenie parcely číslo  561/2 o výmere 107 m2 za 

sumu 20€ za m2. 

 

Za: Ondrej Čiernik, Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Ing. Marián Finik, Ing. Dominik Šturek 

Proti:  Stanislav Šimurda, Dominik Lešňovský 

Zdržanie: PhDr. Zlatica Gereková, Ing. Martin Šturek. 

 

 

Starosta: Vyzval pani ekonómku Mgr. Zuzanu Lipovskú, aby predstavila úpravu rozpočtu 

Mgr. Zuzana Lipovská: Predstavila úpravu rozpočtu za II.Q. 2022. Má niekto k nemu nejaké 

otázky? 

Úprava programového rozpočtu za 3.Q.2022 obec Zubrohlava 

     
 

ROZPOČET 
Schválený 
rozpočet 

Posledná úprava 
rozpočtu 

Upravený 
rozpočet 

Rozdiel 

 

Bežné príjmy 
             1 812 

888                 2 049 105             2 127 727     
78 622 

Kapitálové príjmy                            -                           7 268                  74 908     67 640 

Čerpanie RF                 147 500                    211 417                235 417     24 000 

Finančné príjmy                            -       
                  33 

745                  33 745     
0 

Príjmy RO - ZŠsMŠ                   76 200                    107 767                159 244     51 477 

Príjmy spolu  
             2 036 

588                 2 409 302     
        2 631 041     221 739 



   
  

Bežné výdavky                 711 438                    767 614                782 008     14 394 

Kapitálové 
výdavky                 172 500     

               271 053                291 948     20 895 

Finančné výdavky                            -                                  -                    67 640     67 640 

Výdavky RO - 
ZŠsMŠ 

             1 152 
650     

            1 256 784             1 345 909     89 125 

Výdavky spolu  
             2 036 

588                 2 295 451     
        2 487 505     

192 054 

     
Hospodárenie 
obce                            -                      113 851     

           143 536     29 685 

Program:                             
(Druh výdavku) 

Schválený 
rozpočet 

Posledná úprava 
rozpočtu 

Upravený 
rozpočet  

Rozdiel 

1-Plánovanie, 
kontrola, manažment 
obce  

                469 804                    469 274                549 480     80 206 

*600                 387 804                    386 650                387 776     1 126 

*700 
                  82 000     

                  82 
624     

             94 064     11 440 

*800                            -                                  -                    67 640     67 640 

2-Služby občanom 
                  27 353     

                  27 
489     

             28 219     730 

600 
                  27 353     

                  27 
489     

             27 489     0 

700                            -                                  -                          730     730 

3-Odpadové 
hospodárstvo 

                114 230                    119 264                127 151     7 887 

600                 103 230                    108 264                108 736     472 

700 
                  11 000     

                  11 
000     

             18 415     7 415 

800                            -                                  -                             -       0 

4-Komunikácie  
                  53 912     

                  58 
671     

             58 671     0 

600 
                  31 912     

                  31 
912     

             31 912     0 

700 
                  22 000     

                  26 
759     

             26 759     0 

5-Vzdelávanie              1 157 
650     

            1 290 124             1 379 249     89 125 

z rozpočtu obce:                      5 000                      35 255                  35 255     0 

600                      5 
000     

                  34 
975     

             34 975     0 

700                            -                              280                        280     0 

ZŠsMŠ Zubrohlava:             1 152 650                1 254 869            1 343 994     89 125 

MŠ - 600                   298 700                      344 044                  357 845     13 801 

ZŠ - 600                   660 950                      693 605                  746 953     53 348 

ŠJ - 600                   156 400                      179 760                  200 382     20 622 



ŠKD - 600                     36 600                        37 460                    38 814     1 354 

700                             -                                  -                              -       0 

6-Šport a voľnočasové 
aktivity                   73 310     

                  94 
303     

             94 303     0 

obec:                   58 310                      62 192                  62 192     0 

600 
                  38 310     

                  38 
310     

             38 310     0 

700 
                  20 000     

                  23 
882     

             23 882     0 

VČA spolu:                   15 000                      32 111                  32 111     0 

VČA obce - 600 
                  15 000     

                  15 
000                  14 750     

-250 

700 
                           -       

                  15 
196     

             15 446     250 

VČA ZŠsMŠ  - 600                             -                           1 915                     1 915     0 

700                             -                                  -                              -       0 

7-Kultúra 
                  24 175     

                  26 
939     

             26 939     0 

600 
                  24 175     

                  26 
939     

             26 939     0 

700                            -                                  -                             -       0 

8-Prostredie pre život                   61 418                    138 689                144 013     5 324 

600 
                  34 418     

                  39 
924     

             44 188     4 264 

700 
                  27 000     

                  98 
765     

             99 825     1 060 

800                            -                                  -                             -       0 

9-Bezpečnosť, právo a 
poriadok                   29 046     

                  44 
728     

             53 790     9 062 

600 
                  18 546     

                  32 
181     

             41 243     9 062 

700 
                  10 500     

                  12 
547     

             12 547     0 

10-Sociálne služby 
                  25 690     

                  25 
690     

             25 690     0 

600 
                  25 690     

                  25 
690     

             25 690     0 

700                            -                                  -                             -       0 

Spolu               2 036 
588     

            2 295 171             2 487 505     192 334 

*600 - bežné výdavky 
rozpočtu                      

* 700 - kapitálové 
výdavky rozpočtu       

 

 

 

 



Hlasovanie za schválenie úpravy rozpočtu za III. Q. 2022 

  

Za: Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, 

Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Ak nemáte žiadne výhrady k rozpočtu, môžeme pokračovať v programe ďalej. Máme 

tu ten kontajnerový nosič. Našiel sa záujemca na odkúpenie tohto kontajnerového nosiča. Toho 

záujemca nepoznám, ani neviem kto to je. Povedal mi to pán Miroslav Tropp, že niekto 

z družstva má o kontajnerový nosič záujem, my ho už nepoužívame, ak chceme môžeme ho 

predať za 1500 €, ak s tým nesúhlasíte nech stojí a nepoužíva sa, pretože my ako obec už máme 

nový kontajnerový nosič.  

DISKUSIA 

Ing. Martin Šturek: Ten kontajnerový nosič je už vyradený z evidencie, čiže pre nás je to len 

šrot a ak sa to dá predať, je dobre to predať skôr ako by sa vyviezol do šrotu.  

Mgr. Zuzana Lipovská: Myslím, že by to malo byť zverejnené aj na úradnej tabuli, pretože ten 

kontajnerový nosič je prebytočný majetok. 

Starosta: Ak to má byť zverejnené na úradnej tabuli, tak sa to najprv zverejní. 

Ing. Martin Šturek: My schvaľujeme minimálnu sumu, ktorá predstavuje tých 1500€?  Ak áno, 

tak my schválime 1500€ a ak ponúkne niekto viac, som za to, aby sa predal. 

Starosta: Kto súhlasí s odpredajom kontajnerového nosiča? 

 

DISKUSIA 

 

Hlasovanie za schválenie odpredaja obecného majetku – kontajnerový nosič v sume 1500€ 

  

Za: Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, 

Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda 

Proti:   

Zdržanie:  

 

Starosta: Spojená škola internátna nás žiada o Finančného príspevku do tomboly na nákup 

technickej podpory pri založení školského časopisu pre Spojenú školu internátnu, M. Urbana 

160/45, 02901 Námestovo v sume 100€. 

 



Hlasovanie za schválenie Finančného príspevku do tomboly na nákup technickej podpory pri 

založení školského časopisu pre Spojenú školu internátnu, M. Urbana 160/45, 02901 

Námestovo v sume 100€. 

 

  

Za: Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, 

Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda 

Proti:   

Zdržanie:  

 

 

Starosta: Čo sa týka cyklotrasy okolo Oravskej priehrady. Zajtra máme stretnutie, boli sme už 

na predchádzajúcich sedeniach ohľadom tejto cyklotrasy, no zatiaľ nám poslali iba nejaký 

nákres, akonáhle to bude spracované lepšie, hneď to dáme na stránku obce. 

 

DISKUSIA 

starosta: Prišla nám sťažnosť od pani Bencúrovej Lenky citujem „ Dobrý deň, síe veľmi nerada 

a hoci viem, že s tým nič neurobím chcem len vyjadriť svoju nespokojnosť nad diskriminačným 

poplatkom v ZŠ a MŠ Zubrohlava . Bohužiaľ, nespadáme pod Vašu obec tak chápem, že Vám 

to môže byť ukradnuté. No doplácam na nezmyselnosť katastra tým, že platím 2x tak vysoké 

poplatky ako suseda o pár domov vyššie. V dešnej dobe kedy všetko ide hore chápem, že sa 

zvyšujú poplatky v školkach ale je to veru zaťažujúce najmä ak poplatok vychádza akoby to 

bola súkromná škôlka kde by aspoň moje dieťa malo inú výučbu a inú pozornosť. Kapacitné 

dôvody pochopím z okolitých dedín ale ja bývam v Zubrohlave aj keď nie úplne lebo veď 

kataster... Bohužiaľ, momentálne mi  už v žiadnej Námestovskej školke nepomôžu, keďže 

škôlka v Zubrohlave dostala príspevok na moju dcéru, tak si tú Vašu finančnú politiku budem 

musieť vyžrať a preplatiť navyše za rok 350€ dúfam teda, že nie viac. Snáď budúci rok uspejem 

v NO, možno na doprave neušetrím ale aspoň z princípu diskriminácie sa budem cítiť lepšie.“ 

Starosta: Toto ale nie je náš problém, nepozastavoval som sa nad tým, pretože toto sme urobili 

z iného dôvodu, no chcem aby ste o tomto probléme vedeli, my ale stále chceme urobiť nejaký 

systém na budúci rok, aby sme tie lokality či z Rabčianskej alebo Námestovskej strany 

vyšpecifikovali. 

 

DISKUSIA 

 

Starosta: Ide výzva na školy a škôlky. Máme zatiaľ návrh na rozšírenie tried základnej školy. 

Bola by škoda nevyužiť to a rozšíriť Základnú školu aspoň o tých 6 tried. Zatiaľ je to iba 

rozpracované, chcem len aby ste vedeli že je to v procese.  

 



DISKUSIA 

 

Starosta: Chcem sa Vám všetkým srdečne poďakovať, za celé toto volebné obdobie, myslím si 

že sa nemáme za čo hanbiť, že za tie 4 roky sa pre obec toho urobilo veľa. Je mi veľmi ľúto, že 

Ing. Martin Šturek nekandiduje na ďalšie volebné obdobie za poslanca do obecného 

zastupiteľstva. Spolupráca s ním bola výborná, no medzi nami to ešte určite nekončí.  

Ing. Martin Šturek: Aj ja veľmi pekne ďakujem za všetko, boli aj tie ťažké aj ľahké chvíle 

a myslím že za našou prácou aj niečo vidno a stále Vám budem nápomocný.  

 

DISKUSIA 

 

PhDr. Zlatica Gereková: Opäť mám sťažnosť, že stále nebola odovzdaná kronika aj napriek 

tomu, že som už aj s kronikárkou komunikovala. Posielala som jej mail. Ak tú kroniku nebude 

písať, dám návrh na zmenu kronikárky. 

PhDr. Zlatica Gereková: Naša pani kontrolórka Mgr. Ľudmila Mokošáková dostáva minimálnu 

cenu za odvedenú prácu, myslím, že by bolo dobré zvýšiť jej odmenu aspoň jednorazovú. 

Mgr. Zuzana Lipovská: Neviem či by sa dalo schvaľovať jednorazovú odmenu, reálnejšie je 

zvýšiť mesačnú mzdu o maximálne 30 percent. 

Mgr. Ľudmila Mokošáková: Áno je pravda, že mesačne dostávam okolo tých 120 eur na ruku, 

môžeme navrhnúť navýšiť mesačnú mzdu o tých 30 percent mesačne? 

Starosta: Myslím, že by s tým problém nebol, pretože pani kontrolórka nám bola veľmi 

nápomocná a ak to nepôjde navýšením mesačnej mzdy, navrhneme aspoň jednorazovú odmenu.  

PhDr. Zlatica Gereková: Ja navrhujem tých 30 percent. 

 

DISKUSIA 

 

Hlasovanie za navýšenie pravidelnej mesačnej odmeny hlavného kontrolóra obce 30 percent 

mesačného platu od 01. 10. 2022 

  

Za: Ing. Dominik Šturek, Ing. Martin Šturek, Ondrej Čiernik, PhDr. Zlatica Gereková, 

Tibor Rentka, Ľuboš Sroka, Stanislav Šimurda, Ing. Marián Finik, Stanislav Šimurda 

Proti:   

Zdržanie: Stanislav Šimurda 

 

DISKUSIA 

 



 

Starosta: poďakoval poslancom a ostatným účastníkom a o 19:15 ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva.  

 

 

          Pavol B u g e ľ  

          starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice  

 

........................................ 

Ľuboš Sroka 

 

....................................... 

Ondrej Čiernik 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


